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Protokół Nr VI/24 

z VI Sesji Rady Miasta Sejny 

odbytej w dniu 27 września 2024 r. 

Obrady sesji rozpoczęły się w dniu 27 września 2024 r. o godz. 1230 

Obrady sesji zakończyły się w dniu 27 września 2024 r. o godz. 1455 

Obrady odbyły się w sali na I piętrze Ośrodka Kultury w Sejnach przy ul. 1 Maja 17. 

 

W obradach wzięło udział 11 radnych, zgodnie z załączoną lista obecności: 

lp nazwisko imie status  

1 Daniłowicz Tomasz obecny   

2 Jakubowska Emilia nieobecna   

3 Jasiński Sylwester obecny   

4 Korzeniecka Zuzanna obecna   

5 Krutul Anna obecna   

6 Litwiniuk Sylwia obecna   

7 Miszkiel Michał obecny   

8 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny   

9 Sobieraj Marcin obecny   

10 Sojko Bogusław obecny   

11 Szkarnulis Ignacy Paweł obecny   

12 Szoka Magdalena nieobecna   

13 Szturgulewski Paweł obecny   

14 Żynda Katarzyna obecna   

obecni 11 

wszyscy 14 

procent 78,57 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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Ponadto w obradach udział wzięli:  

1. Pan Dorian Grzegorz Krause   - Burmistrz Miasta Sejny, 

2. Pani Emilia Słucka     - Zastępca Burmistrza Miasta, 

3. Pan Andrzej Kiełsa     - I z/ca Komendanta Powiatowego Policji, 

4. Pan Artur Przeborowski    - Komendant Powiatowej PSP, 

5. Pani Urszula Ćwiklicz    - Radca Prawny, 

6. Pani Jolanta Beata Bagińska    - Sekretarz Miasta, 

7. Pani Anna Łukasik     - Kierownik RPG, 

8. Pani Renata Klucznik    - pracownik MOPS w Sejnach,  

9. Pani Maria Czokajło     - Dyrektor Żłobka Miejskiego w Sejnach, 

10. Pani Helena Grygutis    - Kierownik WIORiN Sejny. 

Do pkt. 1. 

Przewodniczący Rady Miasta – Pan Sylwester Jasiński – otworzył obrady VI Sesji 

Rady Miasta Sejny wypowiadając następujące słowa: 

„Otwieram VI Sesję Rady Miasta Sejny”. 

Przywitał Radnych oraz zaproszonych gości, stwierdził prawomocność obrad.  

Do pkt 2. 

 

Przewodniczący Rady Miasta – Pan Sylwester Jasiński – przystąpił do kolejnego 

punktu obrad, którym jest przyjęcie porządku obrad. Przedstawił proponowany porządek 

obrad. Poinformował, ze wpłynął wniosek o prowadzenie do porządku obrad: Podjęcie 

uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Sejny oraz podjęcie uchwały w sprawie 

powołania Skarbnika Miasta Sejny. 

głosowanie Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

jednostka Rada Miasta Sejny 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

11 78.57 % 
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WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 21.43 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Daniłowicz Tomasz ZA 

2 Jakubowska Emilia nieobecna 

3 Jasiński Sylwester ZA 

4 Korzeniecka Zuzanna ZA 

5 Krutul Anna ZA 

6 Litwiniuk Sylwia ZA 

7 Miszkiel Michał ZA 

8 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny 

9 Sobieraj Marcin ZA 

10 Sojko Bogusław ZA 

11 Szkarnulis Ignacy Paweł ZA 

12 Szoka Magdalena nieobecna 

13 Szturgulewski Paweł ZA 

14 Żynda Katarzyna ZA 

Porządek obrad VI Sesji Rady Miasta Sejny: 

1.  Otwarcie obrad.  
2.  Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad V Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 19 sierpnia 2024 r.  

4. Wystąpienie zaproszonych gości. 

5. Sprawozdanie z prac Burmistrza Miasta od ostatniej sesji. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Sejny na 2024 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru 

przewodniczących Komisji Rady Miasta Sejny. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej na rzecz użytkownika wieczystego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 
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warunków całkowitego lub częściowego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania 

szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług 

sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie „Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej oraz ochrony osób doznających przemocy domowej na lata 2024-2028 na 

terenie Miasta Sejny”.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku 

prowadzonym przez Miasto Sejny oraz określenia maksymalnej opłaty za wyżywienie w 

żłobku. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Sejny. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta Sejny.  

16. Wolne wnioski i oświadczenia. 

17. Zakończenie obrad. 

Do pkt 3. 

Przewodniczący Rady Miasta – Pan Sylwester Jasiński – przystąpił do kolejnego 

punktu obrad, którym jest  przyjęcie protokołu z obrad V Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 

19 sierpnia 2024 r. 

Radni nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do protokołu z obrad V Sesji Rady Miasta Sejny z 

dnia 19 sierpnia 2024 r. 

głosowanie Przyjęcie protokołu z obrad V Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 

19 sierpnia 2024 r. 

jednostka Rada Miasta Sejny 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

11 78.57 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 21.43 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 
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1 Daniłowicz Tomasz ZA 

2 Jakubowska Emilia nieobecna 

3 Jasiński Sylwester ZA 

4 Korzeniecka Zuzanna ZA 

5 Krutul Anna ZA 

6 Litwiniuk Sylwia ZA 

7 Miszkiel Michał ZA 

8 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny 

9 Sobieraj Marcin ZA 

10 Sojko Bogusław ZA 

11 Szkarnulis Ignacy Paweł ZA 

12 Szoka Magdalena nieobecna 

13 Szturgulewski Paweł ZA 

14 Żynda Katarzyna ZA 

Do pkt 4. 

Przewodniczący Rady Miasta – Pan Sylwester Jasiński – przystąpił do kolejnego 

punktu obrad, którym jest wystąpienie zaproszonych gości. 

1. Pani Helena Grygutis - Kierownik WIORiN Sejny – przedstawiła czym się 

zajmuje Wojewódzki Inspektorat Ochrony Roślin i Nasiennictwa Sejny.  

Pan Sylwester Jasiński – Przewodniczący Rady Miasta –  jest to ważna instytucja 

dla branży rolno spożywczej.  

Pani Helena Grygutis - Kierownik WIORiN Sejny – jeżeli ktoś chciałby 

eksportować swoje towary roślinne to potrzebne jest wydanie świadectwa. 

Udzielamy wszelkich porad w zakresie ochrony roślin. Z moich informacji 

wynika, że przynajmniej na razie oddział w Sejnach zostanie.  

Pan Dorian Grzegorz Krause– Burmistrz Miasta – wystosowałem pismo do 

Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Roślin i Nasiennictwa w sprawie 

likwidacji oddziału w Sejnach, w którym wskazałem, że podtrzymuję stanowisko 

współpracy Miasta Sejny z Wojewódzkim Inspektoratem Ochrony Roślin i 

Nasiennictwa w Białymstoku w zakresie umożliwienia mieszkańcom Powiatu 

Sejneńskiego korzystania z wiedzy i pomocy Inspektoratu w pobliżu ich miejsca 

zamieszkania. Poinformowałem Instytut, że Miasto dysponuje lokalem, w którym 
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Oddział w Sejnach mógłby mieć swoją siedzibę. W przypadku jednak utrzymania 

decyzji o likwidacji Oddziału zadeklarowałem, że Miasto mogłoby udostępniać 

pracownikowi Instytutu miejsce na zorganizowanie stałych dyżurów w ustalonym 

harmonogramie, tak aby nasi mieszkańcy mogli korzystać z Państwa usług na 

terenie miasta. Mając na względzie dobro mieszkańców Sejn zwróciłem się z 

prośbą o kontakt w celu wypracowania jak najbardziej korzystnego rozwiązania 

dla obu stron. 

Do pkt 5. 

Przewodniczący Rady Miasta – Pan Sylwester Jasiński – przystąpił do kolejnego 

punktu obrad, którym jest sprawozdanie z prac Burmistrza Miasta od ostatniej sesji. 

Pan Dorian Grzegorz Krause– Burmistrz Miasta – przedstawił sprawozdanie z prac w 

okresie międzysesyjnym. Szczegóły w załączeniu.  

Do pkt 6. 

Przewodniczący Rady Miasta – Pan Sylwester Jasiński – przystąpił do kolejnego  

punktu obrad: „interpelacje i zapytania radnych.”. W okresie międzysesyjnym zostało 

jedno zapytanie oraz wczoraj wpłynęła jedna interpelacja w sprawie drzew na ul. 

Parkowej.  

Do pkt 7. 

Przewodniczący Rady Miasta – Pan Sylwester Jasiński – przystąpił do kolejnego 

punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Sejny 

na 2024 rok wraz z autopoprawką. 

Pani Emilia Słucka – Zastępca Burmistrza – omówiła i przedstawiła uchwałę w 

sprawie zmian w budżecie Miasta Sejny na 2024 rok wraz z autopoprawką. 

Pan Sylwester Jasiński – Przewodniczący Rady Miasta – przeksięgowanie 

wydatków szkoły czy się szykuje jakaś inwestycja w stołówce.  

Pan Dorian Grzegorz Krause– Burmistrz Miasta – awarii uległ a płyta grzewcza 

i należało przeksięgować środki.  

Pan Sylwester Jasiński – Przewodniczący Rady Miasta – coś więcej wiemy co się 

dzieje w naszych placówkach.  

 

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i 

Bezpieczeństwa Pani Zuzanna Korzeniecka odczytał opinię pozytywną Komisji. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej, Strategii i Rozwoju 

Pan Michał Miszkiel odczytał opinię pozytywną Komisji. 
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głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Sejny 

na 2024 rok wraz z autopoprawką. 

jednostka Rada Miasta Sejny 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 90.91 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

11 78.57 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

1 9.09 % nieoddanych 

głosów 

3 21.43 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Daniłowicz Tomasz ZA 

2 Jakubowska Emilia nieobecna 

3 Jasiński Sylwester ZA 

4 Korzeniecka Zuzanna ZA 

5 Krutul Anna WSTRZYMAŁA 

SIĘ 

6 Litwiniuk Sylwia ZA 

7 Miszkiel Michał ZA 

8 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny 

9 Sobieraj Marcin ZA 

10 Sojko Bogusław ZA 

11 Szkarnulis Ignacy Paweł ZA 
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12 Szoka Magdalena nieobecna 

13 Szturgulewski Paweł ZA 

14 Żynda Katarzyna ZA 

Do pkt 8. 

Przewodniczący Rady Miasta – Pan Sylwester Jasiński – przystąpił do kolejnego punktu 

obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru 

przewodniczących Komisji Rady Miasta Sejny. 

Pani Jolanta Beata Bagińska – Sekretarz Miasta – omówiła i przedstawiła projekt 

uchwały. Na przewodniczącą Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

zaproponowana została Radna Zuzanna Korzeniecka.  

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i 

Bezpieczeństwa Pani Zuzanna Korzeniecka odczytał opinię pozytywną Komisji. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej, Strategii i Rozwoju 

Pan Michał Miszkiel odczytał opinię pozytywną Komisji. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

wyboru przewodniczących Komisji Rady Miasta Sejny. 

jednostka Rada Miasta Sejny 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

11 78.57 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 21.43 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 
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1 Daniłowicz Tomasz ZA 

2 Jakubowska Emilia nieobecna 

3 Jasiński Sylwester ZA 

4 Korzeniecka Zuzanna ZA 

5 Krutul Anna ZA 

6 Litwiniuk Sylwia ZA 

7 Miszkiel Michał ZA 

8 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny 

9 Sobieraj Marcin ZA 

10 Sojko Bogusław ZA 

11 Szkarnulis Ignacy Paweł ZA 

12 Szoka Magdalena nieobecna 

13 Szturgulewski Paweł ZA 

14 Żynda Katarzyna ZA 

Przewodniczący Rady Miasta – Pan Sylwester Jasiński – zarządza 10 minut 

przerwy.  

Przewodniczący Rady Miasta – Pan Sylwester Jasiński – po przerwie wznawia 

obrady VI Sesji Rady Miasta i przystępuje do punktu 9. porządku obrad.  

Do pkt 9. 

Przewodniczący Rady Miasta – Pan Sylwester Jasiński – przystąpił do kolejnego punktu 

obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej. 

Radna Katarzyna Żynda – zgłosiła kandydaturę Radnego Mateusza Patryka 

Myszczyńskiego.  

Radny Mateusz Patryk Myszczyński w piśmie z dnia 20.09.2024 r. wyraził chęć i 

jednocześnie zgodę na udział w tej komisji, w przypadku wskazania go przez Radę 

Miasta. 

Radny Bogusław Sojko - zgłosiła kandydaturę Radnego Michała Miszkiela.  

Radny Michał Miszkiel wyraził zgodę na udział w komisji.  

Radny Michał Miszkiel - zgłosiła kandydaturę Radnego Pawła Ignacego Szkarnulisa.  
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Radny Paweł Ignacy Szkarnulis wyraził zgodę na udział w komisji. 

Radny Sylwester Jasiński zgłosił swoją kandydaturę do komisji.  

Radna Zuzanna Korzeniecka - zgłosiła kandydaturę Radnego Bogusława Sojko.  

Radny Bogusław Sojko wyraził zgodę na udział w komisji. 

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i 

Bezpieczeństwa Pani Zuzanna Korzeniecka odczytał opinię Komisji. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej, Strategii i Rozwoju 

Pan Michał Miszkiel odczytał opinię Komisji. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji 

Statutowej. 

jednostka Rada Miasta Sejny 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 90.91 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

11 78.57 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

1 9.09 % nieoddanych 

głosów 

3 21.43 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Daniłowicz Tomasz ZA 

2 Jakubowska Emilia nieobecna 

3 Jasiński Sylwester ZA 

4 Korzeniecka Zuzanna ZA 

5 Krutul Anna ZA 
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6 Litwiniuk Sylwia ZA 

7 Miszkiel Michał ZA 

8 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny 

9 Sobieraj Marcin ZA 

10 Sojko Bogusław ZA 

11 Szkarnulis Ignacy Paweł WSTRZYMAŁ SIĘ 

12 Szoka Magdalena nieobecna 

13 Szturgulewski Paweł ZA 

14 Żynda Katarzyna ZA 

Do pkt 10. 

Przewodniczący Rady Miasta – Pan Sylwester Jasiński – przystąpił do kolejnego punktu 

obrad, którym jest podjęcie uchwały wyrażenia w sprawie zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej na rzecz użytkownika wieczystego. 

Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG – omówiła i przedstawiła projekt uchwały.  

Radna Anna Krutul – jakiej nieruchomości to dotyczy? 

Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG – w uchwale jest wskazane jakiej działki to dotyczy. 

Działki znajdują się przy ul. Powstańców Sejneńskich. Wartość określana jest dla samego 

gruntu. Przedmiotowa nieruchomość zabudowana jest budynkiem niemieszkalnym 

stanowiącym odrębną własność wnioskodawcy. 

 

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i 

Bezpieczeństwa Pani Zuzanna Korzeniecka odczytał opinię pozytywną Komisji. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej, Strategii i Rozwoju 

Pan Michał Miszkiel odczytał opinię pozytywną Komisji. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały wyrażenia w sprawie zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej na rzecz użytkownika wieczystego. 

jednostka Rada Miasta Sejny 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 
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Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

11 78.57 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 21.43 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Daniłowicz Tomasz ZA 

2 Jakubowska Emilia nieobecna 

3 Jasiński Sylwester ZA 

4 Korzeniecka Zuzanna ZA 

5 Krutul Anna ZA 

6 Litwiniuk Sylwia ZA 

7 Miszkiel Michał ZA 

8 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny 

9 Sobieraj Marcin ZA 

10 Sojko Bogusław ZA 

11 Szkarnulis Ignacy Paweł ZA 

12 Szoka Magdalena nieobecna 

13 Szturgulewski Paweł ZA 

14 Żynda Katarzyna ZA 

Do pkt 11. 

Przewodniczący Rady Miasta – Pan Sylwester Jasiński – przystąpił do kolejnego punktu 

obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

warunków całkowitego lub częściowego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania 
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szczegółowych warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług 

sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania takich usług. 

Pani Renata Klucznik – pracownik MOPS - omówiła i przedstawiła projekt uchwały. 

W trakcie obrady opuścił i po chwili wrócił Radny Marcin Sobieraj.   

Pan Sylwester Jasiński –Przewodniczący Rady Miasta – z jakiego budżetu pochodzą te 

pieniądze? 

Pani Renata Klucznik – pracownik MOPS – 80% pochodzi z budżetu państwa a 20% 

pochodzi z budżetu miasta.  

 

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i 

Bezpieczeństwa Pani Zuzanna Korzeniecka odczytał opinię Komisji. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej, Strategii i Rozwoju 

Pan Michał Miszkiel odczytał opinię Komisji. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz warunków całkowitego lub częściowego 

zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania szczegółowych 

warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu 

usług sąsiedzkich oraz sposobu rozliczania wykonywania 

takich usług. 

jednostka Rada Miasta Sejny 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

11 78.57 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 21.43 % 
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Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Daniłowicz Tomasz ZA 

2 Jakubowska Emilia nieobecna 

3 Jasiński Sylwester ZA 

4 Korzeniecka Zuzanna ZA 

5 Krutul Anna ZA 

6 Litwiniuk Sylwia ZA 

7 Miszkiel Michał ZA 

8 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny 

9 Sobieraj Marcin ZA 

10 Sojko Bogusław ZA 

11 Szkarnulis Ignacy Paweł ZA 

12 Szoka Magdalena nieobecna 

13 Szturgulewski Paweł ZA 

14 Żynda Katarzyna ZA 

Do pkt 12. 

Przewodniczący Rady Miasta – Pan Sylwester Jasiński – przystąpił do kolejnego punktu 

obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie „Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej oraz ochrony osób doznających przemocy domowej na lata 2024-

2028 na terenie Miasta Sejny”. 

Pani Renata Klucznik – pracownik MOPS - omówiła i przedstawiła projekt uchwały. 

Pan Sylwester Jasiński –Przewodniczący Rady Miasta – czy widzi Pani jakaś drastyczną 

różnicę w porównaniu z poprzednim programem.  

Pani Renata Klucznik – pracownik MOPS - Ustawą z dnia 9 marca 2023 r. została 

zmieniona ustawa o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinnie. Tytułu z ustawy „o 

przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie” został zmieniony na ustawę o „przeciwdziałaniu 

przemocy domowej”. Zastąpiono definicję przemocy w rodzinie na definicję przemocy 

domowej. Niniejsza ustawa określa zadania w zakresie przeciwdziałania przemocy 
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domowej oraz zasady postępowania wobec osób dotkniętych przemocą w rodzinie i osób 

ją stosujących.  

Pan Sylwester Jasiński –Przewodniczący Rady Miasta – czy skala przemocy domowej 

się zmienia? 

W trakcie obrady opuścił Radny Ignacy Paweł Szkarnulis.  

Pani Renata Klucznik – pracownik MOPS – z biegiem lat skala ta wzrasta i jest więcej 

„Niebieskich Kart” 

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i 

Bezpieczeństwa Pani Zuzanna Korzeniecka odczytał opinię pozytywną Komisji. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej, Strategii i Rozwoju 

Pan Michał Miszkiel odczytał opinię pozytywną Komisji. 

Obrady opuściła Pani Renata Klucznik – pracownik MOPS.  

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie „Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz ochrony osób 

doznających przemocy domowej na lata 2024-2028 na terenie 

Miasta Sejny”. 

jednostka Rada Miasta Sejny 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 9 90 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

10 71.43 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

1 10 % nieoddanych 

głosów 

4 28.57 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Daniłowicz Tomasz ZA 
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2 Jakubowska Emilia nieobecna 

3 Jasiński Sylwester WSTRZYMAŁ SIĘ 

4 Korzeniecka Zuzanna ZA 

5 Krutul Anna ZA 

6 Litwiniuk Sylwia ZA 

7 Miszkiel Michał ZA 

8 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny 

9 Sobieraj Marcin ZA 

10 Sojko Bogusław ZA 

11 Szkarnulis Ignacy Paweł nieobecny 

12 Szoka Magdalena nieobecna 

13 Szturgulewski Paweł ZA 

14 Żynda Katarzyna ZA 

Do pkt 13. 

Przewodniczący Rady Miasta – Pan Sylwester Jasiński – przystąpił do kolejnego punktu 

obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt 

dziecka w żłobku prowadzonym przez Miasto Sejny oraz określenia maksymalnej opłaty 

za wyżywienie w żłobku. 

Pani Maria Czokajło – Dyrektor Żłobka Miejskiego – omówiła i przedstawiła projekt 

uchwały. Od dnia 1 października 2024 r. będzie obowiązywała ustawa z dn. 15 maja 

2024r. o wspieraniu rodziców w aktywności zawodowej oraz w wychowaniu dziecka 

„Aktywny Rodzic”. Ustawa wprowadza m.in. świadczenie „Aktywnie w żłobku”, które 

zastąpi obecnie funkcjonujące dofinansowanie w wysokości do maksymalnie 400,00 zł 

miesięcznie. Świadczenie „Aktywnie w żłobku” będzie skierowane do rodziców dzieci 

uczęszczających do instytucji opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 i będzie przysługiwało 

w wysokości do 1.500,00 zł miesięcznie. Dofinansowanie przysługuje wszystkim 

rodzicom, których dzieci uczęszczają do żłobka bez wyjątku nie ma ograniczeń w postaci 

dolnej granicy wieku dziecka ani ilością dzieci w rodzinie. Rodzic otrzyma takie 

dofinansowanie do końca roku szkolnego w którym dziecko skończy 3 lata. Należy tylko 

złożyć stosowny wniosek przez odpowiedni profil w systemie teleinformatycznym 

udostępnionym przez ZUS. Dofinansowanie ma za zadanie wesprzeć rodziców ale też 

mniejsze, biedniejsze samorządy, które borykają się z wysokimi kosztami utrzymania 

tego typu placówek. W chwili obecnej miesięczny koszt utrzymania dziecka w Żłobku 
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Miejskim w Sejnach wynosi  2.095,38 zł (koszt według stanu na dzień 31.08.2024 r.) 

natomiast opłata za pobyt dziecka w żłobku, którą ponosi rodzic wynosi 700 zł. Pozostała 

kwota, czyli 1.395,38 zł, pochodzi z budżetu miasta. Przy dofinansowaniu kosztów 

pobytu w żłobku w kwocie 1.500,00 zł na każde dziecko z budżetu państwa, dopłata z 

budżetu Miasta Sejny wyniesie 595,38 zł. Postaram się zrobić takie ulotki informacyjne 

rodzicom. Ofiaruje też pomoc przy składaniu wniosku.   

W trakcie wrócił Radny Ignacy Paweł Szkarnulis oraz opuścili sale obrad Radny Marcin 

Sobieraj i Radna Anna Krutul po czym po chwili wrócili.   

Pan Sylwester Jasiński – Przewodniczący Rady Miasta – przedszkola są utrzymywane z 

subwencji a Żłobki utrzymują się same.  

Pani Maria Czokajło – Dyrektor Żłobka Miejskiego – żłobki niestety cały czas są 

kosztem miasta i ten program jest też po to by wesprzeć mniejsze samorządy.  

Pan Sylwester Jasiński – Przewodniczący Rady Miasta – miasto Suwałki już przyjęło 

taką uchwałę a my dajemy jeszcze trochę czasu.  

Pani Maria Czokajło – Dyrektor Żłobka Miejskiego –  na pierwszym zebraniu 

informowałam rodziców, że może być taka podwyżka. Ustawa została wywieszona na 

tablicy w celu zapoznania się, jeżeli ktoś ma jakieś pytania to zapraszam, postaram się 

wyjaśnić to. 

Pan Sylwester Jasiński – Przewodniczący Rady Miasta – z tego co Pani mówi już od 

jakiegoś czasu była akcja informacyjna.  

 

W trakcie sale obrad opuściła Radna Sylwia Litwiniuk po czym po chwili wróciła.  

 

Pani Maria Czokajło – Dyrektor Żłobka Miejskiego – akcja informacyjna w mediach jest 

szeroko prowadzona. Jeżeli ktoś jeszcze chce uzyskać odpowiedzi na jakieś pytania to 

zapraszam do siebie.  

Pan Sylwester Jasiński – Przewodniczący Rady Miasta – takie pytania wynikają ze 

złożonego apelu przez rodziców. Odczytany został apel rodziców dzieci uczęszczających 

do żłobka w załączeniu. 

 

W trakcie sale obrad opuścił Pan Dorian Grzegorz Krause oraz Radny Michał Miszkiel, 

po czym po chwili wrócili.  

Pani Maria Czokajło – Dyrektor Żłobka Miejskiego – w celu obniżenia tych opłat to 

Radni mają takie prawo by podnieść tą opłatę jak i ją później obniżyć. „Aktywny Rodzic” 

jest to ustawa i nie ma terminu ważności.  

Pan Sylwester Jasiński – Przewodniczący Rady Miasta – tak ustawa jest bezterminowa.  

Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – uspakajając rodziców jest tu więcej korzyści niż 

niekorzyści.  

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i 

Bezpieczeństwa Pani Zuzanna Korzeniecka odczytał opinię pozytywną Komisji. 
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Głos zabrał Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej, Strategii i Rozwoju 

Pan Michał Miszkiel odczytał opinię pozytywną Komisji. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez Miasto Sejny 

oraz określenia maksymalnej opłaty za wyżywienie w żłobku. 

jednostka Rada Miasta Sejny 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

11 78.57 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 21.43 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Daniłowicz Tomasz ZA 

2 Jakubowska Emilia nieobecna 

3 Jasiński Sylwester ZA 

4 Korzeniecka Zuzanna ZA 

5 Krutul Anna ZA 

6 Litwiniuk Sylwia ZA 

7 Miszkiel Michał ZA 

8 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny 

9 Sobieraj Marcin ZA 

10 Sojko Bogusław ZA 
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11 Szkarnulis Ignacy Paweł ZA 

12 Szoka Magdalena nieobecna 

13 Szturgulewski Paweł ZA 

14 Żynda Katarzyna ZA 

Do pkt 14. 

Przewodniczący Rady Miasta – Pan Sylwester Jasiński – przystąpił do kolejnego punktu 

obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Sejny. 

Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta Sejny – przedstawił projekt uchwały.  

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i 

Bezpieczeństwa Pani Zuzanna Korzeniecka odczytał opinię pozytywną Komisji. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej, Strategii i Rozwoju 

Pan Michał Miszkiel odczytał opinię pozytywną Komisji. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta 

Sejny 

jednostka Rada Miasta Sejny 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

11 78.57 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

3 21.43 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Daniłowicz Tomasz ZA 
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2 Jakubowska Emilia nieobecna 

3 Jasiński Sylwester ZA 

4 Korzeniecka Zuzanna ZA 

5 Krutul Anna ZA 

6 Litwiniuk Sylwia ZA 

7 Miszkiel Michał ZA 

8 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny 

9 Sobieraj Marcin ZA 

10 Sojko Bogusław ZA 

11 Szkarnulis Ignacy Paweł ZA 

12 Szoka Magdalena nieobecna 

13 Szturgulewski Paweł ZA 

14 Żynda Katarzyna ZA 

Do pkt 15. 

Przewodniczący Rady Miasta – Pan Sylwester Jasiński – przystąpił do kolejnego punktu 

obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta Sejny. 

Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta Sejny – omówił i przedstawił projekt 

uchwały.  

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i 

Bezpieczeństwa Pani Zuzanna Korzeniecka odczytał opinię pozytywną Komisji. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej, Strategii i Rozwoju 

Pan Michał Miszkiel odczytał opinię pozytywną Komisji. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta 

Sejny 

jednostka Rada Miasta Sejny 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 września 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 
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Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 7 63.64 % pula głosów 14 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

11 78.57 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

4 36.36 % nieoddanych 

głosów 

3 21.43 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Daniłowicz Tomasz WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Jakubowska Emilia nieobecna 

3 Jasiński Sylwester WSTRZYMAŁ SIĘ 

4 Korzeniecka Zuzanna ZA 

5 Krutul Anna WSTRZYMAŁA 

SIĘ 

6 Litwiniuk Sylwia ZA 

7 Miszkiel Michał ZA 

8 Myszczyński Mateusz Patryk nieobecny 

9 Sobieraj Marcin ZA 

10 Sojko Bogusław ZA 

11 Szkarnulis Ignacy Paweł WSTRZYMAŁ SIĘ 

12 Szoka Magdalena nieobecna 

13 Szturgulewski Paweł ZA 

14 Żynda Katarzyna ZA 

Do pkt 16. 

Przewodniczący Rady Miasta – Pan Sylwester Jasiński – przystąpił do kolejnego 

punktu obrad, którym jest wolne wnioski i oświadczenia. 
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1. Pan Andrzej Kiełsa - I z/ca Komendanta Powiatowego Policji – podziękował we 

własnym imieniu oraz Komendanta za pomoc, wsparcie finansowe na zakup 

radiowozu.  

Przewodniczący Rady Miasta – Pan Sylwester Jasiński – pragnę podkreślić, że 

jest to wspólna inicjatywa wszystkich samorządów.  

2. Przewodniczący Rady Miasta – Pan Sylwester Jasiński – poinformował, że 

wpłynął wniosek o wytypowanie Przedstawiciela Rady Miasta Sejny do prac w 

Miejskiej Radzie Działalności Pożytku Publicznego w Sejnach po rozmowach 

Radna Anna Krutul wyraziła zgodę na wejście w skład Miejskiej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego w Sejnach. Inne kandydatury nie wpłynął oraz 

nikt z Radnych nie zgłosił sprzeciwu.   

3. Przewodniczący Rady Miasta – Pan Sylwester Jasiński – Poinformował, że 

wpłynął list od firmy, który mówił o oszczędzaniu wody mi jak możemy poprawić 

straty wody.  

4. Przewodniczący Rady Miasta – Pan Sylwester Jasiński – 10.09.2024 r. wpłynęła 

petycja Pana Karola Pruszyńskiego w sprawie przeciwdziałań w przypadku 

tworzenia na terenie gminy ośrodków dla imigrantów. Petycja została odczytana 

(w załączeniu). Petycja trafiła do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na kolejnej 

sesji zostanie ona rozpatrzona.  

2. Radna Anna Krutul – wraca do tematu oświetlenia tymczasowego na stadionie 

miejskim, mieszkańcy chcą biegać na stadionie miejskim a jest tam ciemno. 

Mieszkańcy proszą o doświetlenie tego terenu.  

Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – są tam 4 lampy ale one działają, jako 

Pomorzanka chcemy postawić tam swoje słupy i zrobić światło na czas treningów.  

Radny Michał Miszkiel – czy te lamy nie zostały uszkodzone podczas remontu 

bieżni? 

Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta Sejny – na pewno monitoring 

jest wyłączony obecnie. Czy tam w ogóle nie ma oświetlenia? 

Radna Anna Krutul – miejscowo nie ma oświetlenia.  

Przewodniczący Rady Miasta – Pan Sylwester Jasiński – były te kwestie w 

protokole pokontrolnym Komisji Rewizyjnej.  

Radny Michał Miszkiel – protokół jest dostępny w Biuletynie Informacji 

Publicznej, każdy może się z nim zapoznać. My nie mamy takiej mocy, by 

zobowiązać do naprawy. Mamy nadzieję, że te usterki zostaną usunięte. 

Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta Sejny – jak bieżnia powstała to 

to od tamtej pory oświetlenie to nie działa.  

3. Radny Bogusław Sojko – na jakim etapie jest budowa miejskiej ciepłowni przy  

ul. 1 Maja i czy nowy system ogrzewania przy ul. Grodzińskiego jest już włączony 

do zasobów kotłowni przy ul. Parkowej?    
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Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta Sejny – jeżeli chodzi o 

kotłownie na ul. 1 Maja obecnie są zalewane ławy fundamentowe, prace idą 

zgodnie z harmonogramem. Jeżeli chodzi o ciepłociąg to podłączenia jeszcze nie 

ma, podłączenie ma nastąpić do końca października.  

Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG – w sierpniu 2024 r. odbyło się spotkanie z 

mieszkańcami między innymi ul. Grodzińskiego i Przedsiębiorstwem Gospodarki 

Komunalnej, obecnie mamy jedną osobę podłączoną już do ciepła.   

Pan Sylwester Jasiński – Przewodniczący Rady Miasta – czy moc nowej 

kotłowni, która powstaje w połączeniu z kotłownią węglową będą mogły 

zaopatrzyć i mienie komunalne i domki jednorodzinne? Przyjdzie taki czas, że nie 

będą mogły współdziałać takie dwie kotłownie czy gdzieś w legislacji już jest, 

żeby wyłączyć kotłownię węglowe, które nie mogą działać na jednej linii 

przesyłowej z kotłownią z odnawialnych źródeł energii?  

Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG – aktualnie system ciepłowniczy w mieście 

wygląda tak, mamy kotłownię na ul. Parkowej i ona dalej jest w użytkowaniu. Ta 

nowa kotłownia, która powstaje będzie dodatkowym źródłem ciepła. Aktualnie te 

obie kotłownie będą mogły pracować równolegle i obsługiwać mieszkańców. 

Mówi się o zmianach rynku energetycznego, głośno się mówi o wygaszaniu 

nieefektywnych kotłowni, też się musimy pomału mierzyć się z tym, że te 

kotłownie węglowe będą pomału wygaszane albo modernizowane. Na razie 

prawo nam pozwala aby funkcjonowały obie te kotłownie, przypominam, że na 

razie są to roboty ziemne, które mają być skończone do końca roku.  

Pan Sylwester Jasiński – Przewodniczący Rady Miasta – czy któraś wspólnota z 

ul. Wojska Polskiego, która chciała się podłączyć równolegle czy też będzie 

mogła się podłączyć do kotłowni? 

Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG – na etapie koncepcyjnym trwały rozmowy 

z różnymi wspólnotami. Pierwotnie wspólnoty się interesowały ale tylko 

wspólnota Wojska Polskiego 15 dopełniła formalności. Wszelkie pytania 

możemy kierować do Pana Prezesa Przedsiębiorstwa, bo miasto formalnie tą 

siecią nie zarządza.  

Pan Sylwester Jasiński – Przewodniczący Rady Miasta – czy miasto planuje 

wystosować listy to tej wspólnoty, żeby ich zachęcić do podłączenia się do sieci 

aby obniżyć koszty  działalności, aby ciepło było tańsze. 

Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG – miasto nie zamierza wystosowywać 

żadnych pism do wspólnot. Informujemy, dostęp do informacji jest publiczny, 

organizujemy szereg spotkań. My siłą nie możemy wejść do jakiejś wspólnoty.   

Pan Sylwester Jasiński – Przewodniczący Rady Miasta – czy miasto planuje 

wpłynąć na swoja spółkę w celu aby postarała się o obniżenie kosztów ciepła dla 

odbiorców?  
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Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG – Przedsiębiorstwo Gospodarki 

Komunalnej przyjmie i podłączy każdego jednego odbiorcę, sieć jest 

przyszykowana. Mamy możliwości by podłączyć. Nie możemy komuś nakazać. 

Radny Michał Miszkiel – wspólnota Pogodna 1 i Pogodna 3 złożyła takie pismo o 

chęci podłączenia się, ale otrzymały odmowne pisma od Prezesa Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej. Także pytam się czy jest taka możliwość czy nie ma ?  

Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG – nie znamy do końca ustaleń co było 

mówione, pracujemy na dokumentacji technicznej i zaprojektowanej, jeżeli pismo 

było odmowne, to być może w tym momencie nie ma możliwości technicznych 

podłączenia.   

Pan Sylwester Jasiński – Przewodniczący Rady Miasta – czyli inwestor, który 

rozwinął sieć ciepłowniczą to nie było miasto tylko PGK czy już została nowo 

utworzona sieć przekazana dla spółki? 

Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta Sejny – ta inwestycja nie została 

jeszcze zakończona, ciągle będzie się rozwijała. Jeżeli chodzi o rurociąg, 

zapraszamy ul. Grodzińskiego do podłączenia się, jest doprowadzony rurociąg aż 

do ul. Wojska Polskiego 15. Na ul. Pogodną nie ma pociągniętej żadnej linii, tam 

są linie spółki CEDR, nie wiem jakie są ustalenia.   

Radna Anna Krutul – my nie mamy żadnych umów.  

Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta Sejny – my też nie możemy 

Państwa podłączyć, ze względu na brak sieci. Szczegółów może wam udzielić 

Pan Prezes PGK.  

Radna Anna Krutul – były propozycje żeby zgłaszać się jako chętni do 

podłączenia się do tej sieci. Nie rozumiemy dlaczego nam zostało odmówiona 

możliwość podłączenia się do tej ciepłowni. Wręcz zostało zasugerowane, żeby 

podłączyć się do CEDRU dlatego, że mamy blisko.  

Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta Sejny – my nie mamy rury.  

Radna Anna Krutul – dlaczego wcześniej taka możliwość była a raptem nie ma.  

Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta Sejny – kto złożył taką 

propozycję? 

Radna Anna Krutul – proszę sprawdzić w swoich dokumentach, było bardzo duże 

opóźnienie z odpowiedzią na nasze pismo. Jeżeli na dzień dobry jest to odmowa, 

prosimy o przedstawienie jakiś kosztów.  

Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta Sejny – miasto nie może zrobić 

takiego kosztorysu, zachęcam do napisania do PGK, wniosku, pytania, który 

będzie mógł się odnieść do Państwa i odpowiedzieć ile taki rurociąg będzie 

kosztował. Zachęcam do napisania takiego pisma.  

Radna Anna Krutul – oczywiście podłączenie na naszym terenie a doprowadzenie 

to nie jest na nasz koszt. Kto jest odpowiedzialny za tą inwestycję? Do tej pory 

było miasto a teraz jest to PGK dlaczego do PGK a nie do miasta ? 
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Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG – przebudowa sieci, modernizacja sieci 

ciepłowniczej umowa na to została podpisana 1 marca 2024 r. Firma, która 

realizuje to zadanie ma okres 19 miesięcy. Trzecia istotna sprawa jest taka, że 

inwestycja jest realizowana w ramach pozyskanych środków z Polskiego Ładu. 

Na etapie kiedy był składany wniosek na dofinansowanie przez miasto Sejny, bo 

wnioskowanie z Polskiego Ładu są kierowane do jednostek samorządu 

terytorialnego. Miasto złożyło taki wniosek na podstawie dokumentacji 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej. W tej dokumentacji był zaznaczony 

taki a nie inny odcinek. Miasto jest zamawiającym czyli realizuje tą inwestycję, 

ale zarządcą po ukończeniu tej inwestycji jest Przedsiębiorstwo Gospodarki 

Komunalnej. Możliwości techniczne analizuje to Przedsiębiorstwo Gospodarki 

Komunalnej.  

Radny Michał Miszkiel – w lipcu 2022 wspólnota wystosowała pismo do 

Burmistrza Miasta w celu przyłączenia się do tej sieci, natomiast odpowiedzi 

udzielił Pan Prezes Przedsiębiorstwa w sierpniu 2022 roku, że istnieje taka 

możliwość przyłączenia się do sieci ciepłowniczej. W bieżącym roku została 

ponowiona ta prośba i odpowiedz z PGK przyszła odmowna.   

Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta Sejny – i zostało 

zaprojektowane to w ten sposób do ul. Wojska Polskiego 15. 

Pan Sylwester Jasiński – Przewodniczący Rady Miasta – wracając do kwestii 

ekonomicznej im więcej odbiorców to taniej.  

Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta Sejny – my działamy na tym co 

mamy.  

 

W trakcie obrady opuścił Radny Michał Miszkiel i po chwili wrócił.  

 

Pan Sylwester Jasiński – Przewodniczący Rady Miasta – skoro chcemy zwiększać 

rynek. 

Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta Sejny – 23 miliony netto taką 

dostaliśmy ofertę na kupno kotłowni, nie mamy takich pieniędzy.  

Pan Sylwester Jasiński – Przewodniczący Rady Miasta – wspólnoty chcą się 

podłączyć  a Pan Burmistrz mówi nie.  

Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta Sejny – jeżeli da mi Pan na tą 

infrastrukturę to ja podłączę wszystkich.  

Pan Sylwester Jasiński – Przewodniczący Rady Miasta – czyli mieszkańcy 

usłyszeli, że więcej podłączeń nie będzie.  

Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – pomysł Pana Przewodniczącego jest dobrym 

kierunkiem by przyjąć jak najwięcej klientów.  

Pan Sylwester Jasiński – Przewodniczący Rady Miasta – PGK jest spółką, która 

ma zarabiać pieniądze.  
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Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta Sejny – spółka miejska nie ma 

obowiązku zarabiania pieniędzy.  

Pan Sylwester Jasiński – Przewodniczący Rady Miasta – spółka po to jest spółką 

żeby zarabiała pieniądze, w ubiegłym roku byli na plusie.  

Pani Anna Łukasik – Kierownik RPG – kotłownia obsługująca zasób spółdzielni 

mieszkaniowej ma trzykrotnie wyższą moc. Zarządcą naszej sieci jest 

Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej. Na spotkaniu grupy ciepłowniczej 

powiedziałam, że ta sama ilość podmiotów funkcjonowała i dalej funkcjonuje, nie 

doszedł nam dodatkowy gracz, ilość podmiotów jest taka sama.  

Pan Sylwester Jasiński – Przewodniczący Rady Miasta – w Sejnach jest problem, 

że ta miejska kotłownia nie powstała wcześniej. O brak działania i wysokie 

rachunki prawie 1000 mieszkańców oskarża Burmistrza Miasta i Radę Miasta. 

Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta Sejny – jesteśmy na etapie 

ciągłych rozmów w znajdywaniu jak najlepszych rozwiązań. W tym przypadku 

miasta nie stać by kupić kotłownię za 23 miliony netto.   

Radny Ignacy Paweł Szkarnulis – próbujmy rozwijać własna kotłownie.  

Pan Dorian Grzegorz Krause – Burmistrz Miasta Sejny – musiała by powstać 

kolejna spółka i miasto musiałoby to wziąć na siebie. Staramy się znaleźć 

rozwiązania, to nie jest takie proste.  

Pan Sylwester Jasiński – Przewodniczący Rady Miasta – potrzebne jest 

dodatkowe spotkania by o tym porozmawiać.  

Do pkt 17. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta – Pan Sylwester Jasiński 

-  zamknął obrady VI Sesji Rady Miasta Sejny wypowiadając następujące słowa: 

„Zamykam obrady VI Sesji Rady Miasta Sejny”. 

 

 

 Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio i wideo, znajdujące 

się na załączonej płycie DVD. 

 

Relacja z sesji dostępna jest pod linkiem: 

 

https://www.youtube.com/watch?v=EGHQGVyc5pY 

 

Przewodniczący Rady Miasta 

 

/-/ Sylwester Jasiński 

Protokołowała:                                                                                                 
/-/Karina Palewicz 

 

https://www.youtube.com/watch?v=EGHQGVyc5pY

